
Gelida per la República s'absté en la votació sobre l'Agroparc

Gelida per la República s'ha abstingut en la votació sobre la modificació 
urbanística per construir l’Agroparc d’Ametller Origen, que s'ha dut a terme al 
ple de l'Ajuntament de Gelida d'aquest dimarts dos de maig.

La regidora Montse Rovira ha argumentat que un dels informes de la Diputació 
exposa que l'augment de trànsit que generarà l'Agroparc crearà problemes de 
seguretat en les corbes de la carretera BV2249 en el tram que va de les Cases 
Noves fins a la rotonda de Can Panyella.

Aquest mateix informe diu que la Diputació no es farà càrrec de l'ampliació que 
necessita el traçat, i que el cost d'aquestes reformes l'ha d'assumir “el 
promotor” de l'Agroparc i al mateix document hi apareix esmentat com a 
“promotor” l'Ajuntament de Gelida.

“Tal com està el traçat, per aquestes corbes no hi passen dos camions alhora” ha
afirmat Rovira.

En tot cas, Rovira ha assegurat que primer cal aclarir qui es fa càrrec de les 
despeses d'ampliació de la carretera, i que hauria de ser Ametller Origen i en 
cap cas l'Ajuntament de Gelida.

“Per aquests motius a Gelida per la República hem optat per una abstenció, tot i 
haver votat a favor en la proposta inicial”. “Primer s’hauria d’haver negociat amb
Ametller perquè és fes càrrec d’aquest tram, però les preses per poder acollir-se
a les subvencions europees, fa que s’hagi portat al ple amb aquesta 
indefinició”, ha afirmat Rovira.

“La nostra aprovació inicial a l’alternativa proposada pel grup Ametller, que 
substitueix les naus industrials del polígon de Can Joncoses, que al seu 
moment va aprovar el PSC, per un Agroparc, en cap cas és una carta en blanc. 
Seguirem vetllant per l'estricte compliment de les normatives ambientals i de 
seguretat” ha afirmat la regidora de Gelida per la República.


